
Referat General forsamling SOKK d. 15-4-2023

Dagsordenen
 
1. Valg af ordstyrer. 
Me e tog tjansen. 
 
2. Formandens beretning.
Året har været præget af at flere af os har været ramt af ng eller begrænsninger i  foreningsarbejde. 
Undertegnede har været fuldstændig offline det sidste halve år, hvilket er beklageligt når der tænkes på 
mængden af opgaver  Forhåbentlig lysner det nu.

Heldigvis har vi stadig to ildsjæle, der virkelig får hjulpet de vildtlevende ka e i området. Jeg skylder en stor tak l 
Pete og Me e W for at det lykkes foreningen at være ak v. De står al d klar når vi får henvendelser, og er også 
klar l at tage en tørn i  at hjælpe foderværter osv.

Men det ville stadig være rart hvis der var flere der kunne hjælpe l, så en opfordring skal lyde l at melde sig på 
banen i det omfang der skulle sidde nogen derude og have lyst l at være med, også selvom det kun kan være et 
par mer eller noget.

Antallet af indfangne ka e det sidste år har heldigvis været faldende, hvilket vi må håbe er et udtryk for. at det nu
går den rig ge vej i  antallet af uneutraliserede vildtlevende ka e, eller også er det bare s lhed før storm Lad 
os håbe det viser sig at være det første.

Økonomisk holder vi skruen i vandet, og har heller ikke brugt flere penge end budge eret med. Det er dog et 
problem at vi ikke har en ildsjæl der kan hjælpe med at få søgt fonde og legater. Der er i det forgange år ikke 
modtaget nogle, der er kun kommet privat dona oner, hvilket vi ikke kunne overleve uden, så tak for det 
Endnu engang vil jeg opfordre l hvis der skulle sidde en derude der havde lyst l at hjælpe l på det område, at 
melde sig l formanden og så finder vi sammen ud af hvordan vi kommer i mål.

En stor tak skal lyde både l Maxi Zoo og l Sner nge Dyrehospital. Uden jer havde vi ikke mulighed for at yde det
vi gør. Tak er kun et fa gt ord 

Jeg håber sommeren 2023 vil vise sig at blive det mindste killingeår, for så begynder det at se bedre ud for 
bestanden i Kaldred. Det er dog vig gt at vi får ALT meldt ind, for vi ak vt kan få styr på situa onen, og jeg 
oplever at folk henvender sig, og vil i sidste ende ikke have hjælp hvis ikke de er enige i metoden eller målet.
Her vil jeg bare igen sige at vores poli k er IKKE at aflive medmindre der ikke findes bere gelse for andet. 
Vi skal i år tage afsked med Susanne (og Jan). Susanne har været med siden start, og har lagt hus l GF og andre 
møder, det kommer vi l at mangle 

En stor tak skal lyde l jer begge for husly og hyggeligt samvær.
Det betyder også at der komme l at mangle et b-medlem, hvilket vi håber lykkes at få l at melde sig i dag. 
Dermed vil jeg runde beretningen af, og takke alle for året der er gået – TAK

Me e
SOKK



 
3. Fremlæggelse af budget og regnskab.

Årsregnskab 1/2 2022 - 31/1 2023
Indtægter:
Medlemsindtægter: ------
Indsamlet via Mobilepay: 35.910,75
Overførsel via konto/indsamlet: 25.000
Total: 63.910,75 kr

Udgi er:
Dyrlægeudgi er: 68.488,03
Ka e lbehør (mad,grus, medicin) 11.541,67
Administra vt (Ekskl. Indsamlings lladelse)       166,19
Indsamlings lladelse 2021+2022:    2.300,00
Div. Gebyrer:                                          ___318,00
Total: 82.813,89 kr

Årets resultat 2022:
63.910,75 – 82.813,89    = -         18.903,14 kr
Overskud sidste år  =      25.191,41 kr

Kassebeholdning pr 31/1 2023  = 25.191,14 kr 

Budget SOKK 2022:

Indtægter:
Medlemsindtægter (30 medl. a’ 100kr)   3.000
Div. Fonde: 20.000
Div indsamling mobilepay:     35.000
Total: 58.000 kr

Udgi er:

Div fælder: 2.500 
Div ba eri/kamera: 1.000 
Dyrlæge:                60.000
Ka emad 7.000 
Indsamlings lladelse: 1.200
Div. Gebyrer: _ 350
Total:                72.050,00 kr

Årets resultat 2022: 58.000  – 72.050   =    - 14.050 kr

+ overført kassebeholdning:          + 25.191,14 = 10.941,14 kr

Forventet kassebeholdning 31/1 2023: 11.141,14 kr

Regnskab og budget gennemgåes.
Der blev spurgt l hvordan folk får kendskab l MobilePay nummer. 
Vi bliver oplyst at det er lgængeligt på hjemmesiden samt Facebook siderne. 



Vi snakker om at det er godt alt løber rundt og at det er godt regnskab holder sig under 50.000kr årligt for at 
undgå udgi  l revisor. 
Formanden oplyser at civilstyrelsen har meddelt at dona oner fra legater og fonde ikke skal tælles med i 
indtægterne som skal opgives i forhold l indsamlings lladelsen. 
Svend Erik spørger om hvor mange ka e der indfanges og neutraliseres årligt. I 2022 var det ca 55 ka e. Han 
spørger yderligere ind l hvad gennemsnitsprisen er pr kat hos dyrlægen. Denne ligger på 14-1.500kr. 
Alle ka e bliver FIV/FELV testet, undersøgt tænder, neutraliseret, chippet, øremærket, vaccineret og behandlet 
for parasi er og orm hvis disse påvises. 
Susanne spørger hvor mange der blev aflivet i 2022 og får oplyst det kun er en enkelt. 
Svend Erik spørger ang antal af foderværter i området. Det bliver oplyst at der er 7 stk der får foder leveret fra 
SOKK. Flere fodersta oner kan bruges. 
 
4. Fastsæ else af kon ngent. 
Kon ngent fortsæ er med at være 100kr årligt. Susanne foreslår der også kunne være familie kon ngent på 
200kr. De e drø es videre i bestyrelsen. 
 
5. Indkomne forslag. 
Ingen. 
 
6. Valg. 
Valg af formand og nyt bestyrelsesmedlem. 
Me e modtager genvalg og blev genvalgt. Tillykke l Me e. 
Susanne xxx ønsker at træde ud af bestyrelsen og Susanne Mamabull s ller op som bestyrelsesmedlem og 
præsenterer sig selv. Susanne Mamabull blev valgt som nyt bestyrelsesmedlem.
 
 7. Eventuelt.
• Snakker om man evt kan have en konto hos dyrlægen l penge dona oner. Måske kan det være a la den måde 
man sponsorerer et barn i et u land. (Lovlighed skal undersøges) 
• Der mangler foder sponsorer. 
• Formanden har modtaget en henvendelse vedr en donator der gerne vil kunne trække dona onen fra i skat. 
De e er først muligt når foreningen er godkendt e er ligningslovens §8A. Og for at blive det er der helt klare 
kriterier der skal opfyldes, bl.a. antal af medlemmer. 
 
Mødet hæves.
 


